
[Page #]

Bjørn Nymoen

Fra: Lars Tveito [latv@online.no]
Sendt: 23. mai 2013 21:13
Til: Alv Smith Johansen; Frode Ekeli; Håkon Fæste; Marit Foss; Olav Grande; Ole 

Herman Nordby; Stig Kløvstedt; Sven Halvorsen; Ulf Sundling; Ivar Jon Tunheim; 
Jan-Arne Rønningen; Bjørn Nymoen; Torstein Sagen

Emne: Referat fra kommunikasjonskomiteen 21. mai

Fremmøte 60%. 
Tilstede:  Ulf, Marit, Håkon, Ole, Alv, Lars 
Meldt forfall:  Olav, Stig, Frode, Sven 
  
1. Høstens program 
  
Vi har ansvar for tre møter i høst og etter en god diskusjon ble resultatet: 
  
13.08     Hva skjer i området sør for byen?   – Saken er oppe til kommunal behandling og aktuell.  Ole 
sjekker og finner en som kan gjøre rede for dette. 
  
24.09    Damsrønningen  – Leif Ness, Hillestad Utvikling forteller om planer for området (Marit har alt 
sjekket med ham og fått OK) 
  
3.12     Dette er en stund til så vi låste ikke inn noe 
  
Programposter i banken: 
  
* Industrielt entreprenørskap ved Johan Andresen.  Marit kjenner ham og tar kontakt – vi regner med at 
hvis han har anledning en tirsdag så rydder vi plass. 
* Besøk i Forskningsparken, Bakkenteigen – Alv har kontakten. 
* Nokas, bedriftspresentasjon ved konsernsjef Heine Wang – Marit har kontakten 
* Sector Alarm, bedriftspresentasjon ved direktør Viggo Skeisvoll 
* Hva gjør Norge for å redusere smugling inn i landet, v/Bjørn Røse leder for Toll‐ og avgiftsdirektoratet – 
Ulf har kontakten 
* Vil kravene samhandlingsreformen stiller til kommunene være en drivkraft for større kommuner?  – 
kommunelege Ole Bakke 
* Ny godsterminal Helland 
* Planer for tverrforbindelse Kleiverud‐Sjøskogen 
  
2. Aktuelle nye medlemskandidater 
  
Endel navn ble kastet frem, men på personer vi ikke kjenner godt nok til at vi er naturlige som faddere.  
Alle tenker videre og melder direkte til Martin. 
  
3. Klubbens 3 års planer og mål 
  
Incoming presidents forslag fikk tilslutning. 
  
4. Eventuelt 
  
Praten gikk over på løst og fast om både dette og hint....ikke referatført. 
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Komiteen takkes for aktiv deltagelse og jeg tror vi særlig kan bidra med gode programposter fremover. 
  
  
Lars 
  
  
  
  
  


